
 

 

 
SKUPŠTINA CRNE GORE 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije 
Br: 00-63-15/14-15/7 

Podgorica, 19. septembar 2014. godine 

 

 Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije na 14. sjednici, održanoj 7. 

maja 2014. godine, razmatrala je postupak privatizacije preduzeća Vunarskog 

kombinata „Vunko“ AD Bijelo Polje. 

 U radu Komisije su, pored članova Komisije, učestvovali i predstavnik 

Ministarstva ekonomije Goran Nikolić, stečajni upravnik u Vunarskom kombinatu 

“Vunko AD Bijelo Polje Radojica Grba, predsjednik Odbora za zaštitu prava bivših 

radnika Vunarskog kombinata “Vunko” AD Bijelo Polje Dragan Šćepanović i 

predsjednik NVO Demokratski građanski centar Zdravko Janjušević. 

 Komisija se upoznala i razmotrila sve okolnosti i činjenice iz dokumentacije 

kojom je raspolagala kao i stavove, informacije i mišljenja svih učesnika sjednice, i na 

sjednici održanoj 19. septembra 2014. godine, a na osnovu člana 4 Oduke o obrazovanju 

Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije, u vezi kontrole postupka 

privatizacije preduzeća Vunarskog kombinata „Vunko“ AD Bijelo Polje donijela je 

sljedeće 

Z  A K LJ U Č K E: 

1. Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije je ustanovila da državni 

fondovi u 2004. godini nisu imali većinski paket akcija Vunarskog kombinata 

,,Vunko” AD Bijelo Polje (31.93%), te da je nakon bezuspješnog pokušaja 

pronalaženja strateškog partnera pristupljeno berzanskoj prodaji akcija, koja je 

urađena u skladu sa tada važećim propisima.  

 

2. Privatizacija  se pokazala neuspješnom i nije odgovorila cilju privatizacionog 

procesa, usled čega je 2008. godine uveden stečaj. 

 



3. Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije predlaže Privrednom sudu 

da, u skladu sa zakonskim mogućnostima, na tenderu za prodaju Vunarskog 

kombinata „Vunko“ AD Bijelo Polje prioritet  imaju kupci koji bi u Kombinatu 

pokrenuli proizvodnju tekstila i otvorili nova radna mjesta. 

 

4. Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije pokreće inicijativu prema 

Ministarstvu ekonomije da zajedno sa organima lokalne samouprave ubrzaju 

otvaranje biznis zone koja bi obuhvatala Vunarski kombinat kako bi se privukli 

investitori. Takođe, Komisija smatra da je potrebno ostvariti kontakte i obnoviti 

razgovore sa ranije zainteresovanim investitorima za pokretanje proizvodnje u 

Vunarskom kombinatu. 

 

5. Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije predlaže Vladi Crne Gore, 

kao najvećem povjeriocu, da sa ostalim povjeriocima sagledaju mogućnost 

konvertovanja svojih potraživanja u akcije, a zajedno sa opštinom Bijelo Polje, u 

skladu sa zakonskim mogućnostima, pronađu mogućnost isplate zaostalog 

dugovanja prema radnicima. Ovo bi ujedno bio za Vunarski kombinat najbezbolniji 

način za izlazak iz stečaja i omogućavanje nove razvojne šanse za isti.  

 

6. Komisija pokreće inicijativu prema Vrhovnom državnom tužilaštvu da preispita 

vođenje stečajnog postupka i poslovnih aktivnosti u Vunarskom kombinatu 

,,Vunko” AD Bijelo Polje od uvođenja stečaja 2008. godine do danas. 

 

7. Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije preporučuje Fondu rada da, u 

skladu sa Zakonom o Fondu rada, porodicama preminulih radnika Vunarskog 

kombinata koji su ostvarili pravo na otpremnine izvrši isplatu.  

  

 

PREDSJEDNIK KOMISIJE 

                                                                                      Janko Vučinić 

 


